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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 3)

Международната конференция на труда в Женева продължава своята работа. Проведе се първа среща на
работодателите с новоизбрания генерален директор на Международната организация на труда /МОТ/-Жилбер
Хунгбо, бивш премиер на Того. Неговият мандат ще започне през октомври 2022г., като до тогава той ще проведе
широк кръг от срещи, за да формира програмата си. Акцент в своята работа Хунгбо постави на до... 

56% от българските студенти в чужбина от своя страна заявяват, че в България липсват възможности за работа и
кариерен растеж Водени от общата кауза да връщат българските таланти в България, двупосочното проучване,
което nPloy, Bulgaria Wants You, ДНК и ИАНМСП осъществиха, даде заявка за подобряване на комуникацията
между работодателите и квалифицираните кадри, които тепърва навлизат на пазара на ... 

Първото издание на Фермерски и занаятчийски пазар КоренЯк ще се проведе в Стара Загора, в парк
Артелерийски (до фонтана) на 12 юни 2022 г., от 10 до 18 часа. Едно дълго чакано събитие. При нас ще намерите
подбрана селекция от чиста храна и ръчно изработени с грижа и любов изделия, за Вас и Вашето семейство -
казват организаторите и канят старозагорци на събитието. Фермерски и занаятчийски пазар Ко... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
14)

Малин Бистрин: Единици от украинците започнаха работа в сферата на туризма и са се вписали в обществения
живот на града По-голяма част от хотелите в Банско са отказали да кандидатстват по новата програма за
настаняване на бежанци от Украйна и болшинството от временно настанените вече са напуснали своите стаи и

Заглавие: Среща на работодателите с новоизбрания генерален директор на Международната организация на
труда - Жилбер Хунгбо
Дата: 09.06.2022 13:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: 1/3 от работодателите у нас полагат целенасочени усилия да привлекат българи, учили или работили
в чужбина
Дата: 09.06.2022 09:22
Медия: Грамофона

Заглавие: Първо издание на Фермерски и занаятчийски пазар КоренЯк в Стара Загора
Дата: 08.06.2022 23:55
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: Хотелите в Банско отказват да участват в новата програма за бежанци
Дата: 08.06.2022 19:12
Медия: Вяра Нюз

https://www.bcci.bg/news/18808
https://www.gramofona.com/business-jug/13-ot-rabotodatelite-u-nas-polagat-celenasocheni-usiliya-da-privlekat-balgari-uchili-ili-rabotili-v-chujbina
https://www.chambersz.com/parvo-izdanie-na-fermerski-i-zanayatchiiski-pazar-korenyak-v-stara-zagora-47625
https://viaranews.com/%D1%85%D0%BE%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B2-%D0%B1%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%BE-%D0%BE%D1%82%D0%BA%D0%B0%D0%B7%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%B4%D0%B0-%D1%83%D1%87%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B0/


апартаменти , потвърди Малин Бистрин, председател на Съюза на туристическия бизнес. Прич... 

Това заяви зам.-кметът по строителство и екология Боян Тодоров по време на бизнес дискусията на Imoti.net в
Шумен Повече от 20 агенции на недвижими имоти от Шумен и региона присъстваха на бизнес дискусията на сайта
за обяви за недвижими имоти Imoti.net. Темата на работната среща, която се проведе на 8 юни в хотел Contessa в
областния град, беше "За по-добра среда на живот в Шумен", а в нея участие... 

Повече от 20 агенции на недвижими имоти от Шумен и региона присъстваха на бизнес дискусия, организизирана
от Imoti.net. Темата на работната среща, която се проведе на 8 юни, в хотел Contessa в областния град, беше "За
по-добра среда на живот в Шумен", а в нея участие взеха представители на имотния сектор и бизнеса, които
коментираха актуалното състояние на пазара на недвижими имоти и споделиха оча... 

България силно се отдалечава от еврозона и евросредства, нови силни регулатори и реформа в
енергетикатаРешението на Слави Трифонов да извади партията си "Има такъв народ" от управлението може да
има тежки икономически последици за България. Шансът да се стигне до падане на кабинета "Петров" и нови
избори не е никак малък. А това означава, няколко месеца служебен кабинет и липса на работещо Народно... 

Коментарите на Intel по време на конференцията на Bank of America не се ограничиха до обсъждане на сроковете
за увеличаване на броя на сървърните процесори Sapphire Rapids. Новият финансов директор Дейвид Зинснер
призна, че макроикономическите трудности, които засягат цялата индустрия, няма да пощадят неговата компания.
Недостигът на компоненти, блокирането и инфлацията са посочени като основни вр... 

Най-добрата дефиниция на термина "устойчиво развитие" е балансът между настоящото и бъдещето и взимането
под внимание на това какви ще са нуждите на следващите поколения.Това заяви Емрах Сазак, член на
Управителния съвет на Алкомет, който взе участие в панел Устойчиво развитие, част от форума Шумът на парите
2022. "ООН също има добра дефиниция - устойчивото развитие покрива нуждите на настоящето ... 

По процедура BG14MFOP001-1.024 "Рибарски пристанища, кейове за разтоварване, рибни борси и лодкостоянки"
ще се финансират инвестиции свързани с изграждане и модернизация (осъвременяване) на лодкостоянки,
повишаване качеството, контрола и проследяемостта на уловите разтоварвани на сушата, подобряване на
енергийната ефективност, опазване на околната среда и др. За безвъзмездна финансова помощ могат ... 

Заглавие: Строежът на 14 нови завода се очаква в Шумен и региона през тази година
Дата: 09.06.2022 12:02
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Развитието на Индустриалния парк в Шумен дава сериозен тласък на жилищното строителство в
града
Дата: 09.06.2022 11:41
Медия: Imoti net

Заглавие: Четирите риска за икономиката, ако няма парламент и редовно правителство
Дата: 09.06.2022 11:26
Медия: Капитал

Заглавие: Intel се подготвя за свиване на пазара на персонални компютри през следващите месеци
Дата: 09.06.2022 11:21
Медия: Гласове

Заглавие: Емрах Сазак, Алкомет: Устойчивостта е баланс между настоящето и бъдещето
Дата: 09.06.2022 10:20
Медия: Profit

Заглавие: Актуални възможности за финансиране по Програмата за морско дело и рибарство
Дата: 09.06.2022 10:11
Медия: Добруджа

https://www.investor.bg/bylgariia/451/a/stroejyt-na-14-novi-zavoda-se-ochakva-v-shumen-i-regiona-prez-tazi-godina-353795/
https://www.imoti.net/bg/novini/view/razvitieto-na-industrialnija-park-v-shumen-dava-seriozen-tlasyk-na-jilishtnoto-stroitelstvo-v-grada
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/ikonomika/2022/06/09/4355541_chetirite_riska_za_ikonomikata_ako_niama_parlament_i/
https://glasove.com/biznes/intel-se-podgotvya-za-svivane-na-pazara-na-personalni-kompyutri-prez-sledvashtite-mesetsi
https://profit.bg/kompanii/emrah-sazak-alkomet-ustoychivostta-e-balans-mezhdu-nastoyashteto-i-badeshteto/
http://dobrudjabg.com/novina/aktualni-vyzmojnosti-za-finansirane-po-programata-za-morsko-delo-i-ribarstvo/79162


Промяна на лихвите от Европейската централна банка (ЕЦБ) с 0,25% или с 0,50% през лятото ще доведе до
известно покачване на лихвите по ипотечните кредити у нас през третото или четвъртото тримесечие на тази
година, но преходът ще е плавен, а не драстично болезнен за участниците на пазара и ще доведе до по-
балансиран ръст на цените на жилищата. Това коментираха представители на имотния сектор у нас... 

Приоритетите са уточнени в сектор "Земеделие" още в правителствената програма и в приоритетите на
"Продължаваме промяната". Те са борба с корупцията, нулева толерантност към схемаджийството, което
наследяваме. В този контекст работата ни беше предопределена. Това заяви пред Novini.bg зам.-министърът на
земеделието Иван Христанов. В никакъв случай не бива да пропускаме министерската част. Стратегич... 

Доц. Петър Чобанов, бивш министър на финансите, сега народен представител от ДПС, в интервю за обзора на
деня на Радио "Фокус" "Това е България"Водещ: Сагата с актуализацията на бюджета започна да се дипли от
вторник, когато Тристранната комисия за социален диалог между синдикати, работодатели и правителство не я
подкрепи, а Експертният коалиционен съвет не се разбра по нея. Драмата продължи на ре... 

Оптимистично настроени за предстоящия летен сезон са хотелиерите, които работят в по-малките населени места
по Северното Черноморие. Един от най-големите комплекси – Албена, очаква да постигне около 70% от
нощувките от 2019 година. Разбира се, навсякъде се предвиждат корекции на цената на предлаганата услуга, но в
разумни граници, споделят още хотелиерите. В Албена туристическият сезон е започнал... 

С Agrophotovoltaic Systems се генерира и евтина енергия, и се получават високи добиви, едновременно и
безконфликтно Фотоволтаичните системи навлизат устремно в практиката и бита на земеделците у нас и доказат
висока степен на рентабилност за инвеститорите. Те постепенно се превръщат в източници за електроенергия за
земеделски и животновъдни производства, за машинни и силозни центрове, за стопански... 

Въвеждането на за ток, парно и природен газ - според потреблението, могат да се въведат най-рано в началото на
следващия отоплителен сезон. Това прогнозира шефът на КЕВР Станислав Тодоров по време на обсъждането на
първо четене в ресорната парламентарна комисия на проекта за промени в Закона за енергетиката, внесен от
депутати от ИТН, пише в. "Сега". Според Тодоров в момента цените са се успокоили... 

Заглавие: Промяна на лихвите от ЕЦБ ще доведе до покачване на лихвите по ипотечните кредити
Дата: 09.06.2022 10:11
Медия: Imoti net

Заглавие: Иван Христанов пред Novini.bg за казуса на ГКПП "Капитан Андреево": Предотвратихме източването
на милиони през следващите 10 години
Дата: 09.06.2022 09:00
Медия: Новини.бг

Заглавие: Доц. Петър Чобанов: Необходим е национален консенсус за нашия икономически модел, на какво да
бъде базиран и какви са необходимите реформи да бъде постигнат, за да се справим с кризите
Дата: 09.06.2022 08:59
Медия: Фокус

Заглавие: Добър сезон очакват по морето
Дата: 09.06.2022 13:10
Медия: Economynews

Заглавие: Конвенционални агромашини работят под соларни системи
Дата: 09.06.2022 12:30
Медия: Български Фермер

Заглавие: Предложението на ИТН за две тарифи за ток, парно и газ ще е възможно най-рано през зимата
Дата: 09.06.2022 07:27
Медия: Actualno.com

Заглавие: Чрез Националните планове за възстановяване държавите могат бързо да осъвременят и

https://www.imoti.net/bg/novini/view/promjana-na-lihvite-ot-ecb-shte-dovede-do-pokachvane-na-lihvite-po-ipotechnite-krediti
https://novini.bg/bylgariya/politika/722777
http://www.focus-news.net/opinion/2022/06/09/56738/dots-petar-chobanov-neobhodim-e-natsionalen-konsensus-za-nashiya-ikonomicheski-model-na-kakvo-da-bade-baziran-i-kakvi-sa-neobhodimite-reformi-da-bade-postignat-za-da-se-spravim-s-krizite.html
http://www.economynews.bg/%D0%B4%D0%BE%D0%B1%D1%8A%D1%80-%D1%81%D0%B5%D0%B7%D0%BE%D0%BD-%D0%BE%D1%87%D0%B0%D0%BA%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%BF%D0%BE-%D0%BC%D0%BE%D1%80%D0%B5%D1%82%D0%BE-news104152.html
https://www.bgfermer.bg/Article/11749494
https://www.actualno.com/economy/predlojenieto-na-itn-za-dve-tarifi-za-tok-parno-i-gaz-shte-e-vyzmojno-naj-rano-prez-zimata-news_1765467.html
https://3e-news.net/bg/a/view/34239/chrez-nacionalnite-planove-za-vyzstanovjavane-dyrjavite-mogat-byrzo-da-osyvremenjat-i-digitalizirat-ikonomikite-si


Плановете за възстановяване и устойчивост са изключително важни в подкрепата за инвестициите в целия
Европейски съюз, а част от необходимите структурни промени е и Зелената сделка. Това каза пред bTV Илия
Лингорски, главен икономист на Българската банка за развитие. Той гостува в студиото на bTV като модератор на
сесията "Финансови инструменти за справедлив преход" в конференцията Green Transition... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

Седемдесет и четири на сто от работодателите не са доволни от цената на електроенергията в България, а 16 на
сто оценяват нивото като средно, показват резултати от анкета на Германо-българската индустриално-търговска
камара (ГБИТК). На въпроса "Какви краткосрочни икономически последици от руската инвазия в Украйна усещате
или очаквате за вашата компания?" 89 на сто от анкетираните посочват по-висо... 

Референдум може да има още тази есен Белащица днес официално поска да е част от Пловдив. Това се случи
сградата на местния парламент. На място дойдоха представители на Инициативния комитет "СТОП на кариерите
в Белащица" и връчиха на кмета Здравко Димитров подписка с искането си. Градоначалникът заяви, че е готов да
приеме селото към Голяма община. По думите му референдум за това може да случи още ... 

Трябва да се картографират ресурсите – човешки, икономически и природни, смята Любомир КариманскиМисля че
ДНК-то на българите е уникално. И винаги съм се стремял досега, работейки в различни сектори с българите, да
откривам уникалния код на всеки един човек. И докато ние в политика – законодателната или изпълнителната
власт – не осъзнаем, че е необходимо да осигурим инструментариум за развитие на ... 

КНСБ винаги е считала, че фискалната политика трябва да оказва влияние върху формирането на съвкупното
търсене с цел насочване на производството и заетостта към потенциалното си равнище и повишаване на
благосъстоянието на всички икономически единици. Ролята на съвкупното търсене винаги трябва да бъде водеща,
тъй като то е най-значимият макроикономически фактор, който движи реалният растеж на иконо... 

Черна гора вече няма да предлага гражданство чрез инвестицииПо време на първото си официално посещение в
Брюксел новият премиер на Черна гора Дритан Абазович обеща, че програмата за гражданство чрез инвестиции
ще приключи до края на текущата година. "Правителството разбира негативните коментари на Европейската
комисия, когато става въпрос за програмата за икономическо гражданство. Мисля, че е ясно... 

дигитализират икономиките си
Дата: 09.06.2022 11:31
Медия: 3е-news

Заглавие: 74% от фирмите недоволни от цената на тока
Дата: 08.06.2022 17:10
Медия: Economynews

Заглавие: Кметът готов да приеме белащенци към Пловдив – ВИДЕО
Дата: 09.06.2022 12:22
Медия: Под тепето

Заглавие: Фокусирани сме върху българите в чужбина, но изпускаме българите в България
Дата: 09.06.2022 11:37
Медия: Economic

Заглавие: Становище на КНСБ по актуализацията на Закона за държавния бюджет за 2022 г.
Дата: 09.06.2022 11:22
Медия: Конфедерация на независимите синдикати в България (КНСБ)

Заглавие: Балканска държава закрива важна програма
Дата: 09.06.2022 11:21
Медия: Факти

http://www.economynews.bg/74-%D0%BE%D1%82-%D1%84%D0%B8%D1%80%D0%BC%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B5%D0%B4%D0%BE%D0%B2%D0%BE%D0%BB%D0%BD%D0%B8-%D0%BE%D1%82-%D1%86%D0%B5%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D1%82%D0%BE%D0%BA%D0%B0-news104146.html
https://podtepeto.com/aktualno/kmetut-gotov-da-prieme-belasthenci-kum-plovdiv-video/
https://www.economic.bg/bg/a/view/fokusirani-sme-vyrhu-bylgarite-v-chujbina-no-izpuskame-bylgarite-v-bylgarija
https://knsb-bg.org/index.php/2022/06/09/stanovisthe-na-knsb-po-aktualizacziyata-na-zakona-za-darzhavniya-byudzhet-na-republika-balgariya-za-2022-godina/
https://fakti.bg/imoti/685955-balkanska-darjava-zakriva-vajna-programa


Бившият ни посланик в Москва, политически анализатор и журналист - Илиан Василев, анализира задълбочено
случващото се политическо цунами, което след изтеглянето на министрите на ИТН от кабинета набира скорост.
Той счита, че действията на Трифонов са директен диктат от Русия, а Слави е само една пионка. Освен това,
Василев дава примери защо силният човек в ИТН е Орлин Алексиев, а не Дългия. ЕТО ГИ ... 

Автор: news.bg Българската асоциация на заведенията и Сдружението на заведенията в България изпратиха
писмо до отговорните институции във връзка с планираното в Закона за държавния бюджет увеличение на ДДС за
нискоалкохолните напитки. Те недоумяват защо им вдигат ДДС-то, но не им намаляват минималния осигурителен
праг, който е над минималната за страната работна заплата. Заведенията не искат да ... 

ЗАСЕДАНИЕ на Министерския съвет 8 юни 2022 година Заседанието започна в 10.00 часа и беше ръководено от
министър-председателя Кирил Петков. КИРИЛ ПЕТКОВ: Започваме редовното заседание на Министерския.Имаме
много важни точки, но най-важната е приемане на актуализацията на бюджета, която Министерски съвет ще
приеме.Всички знаем основните акценти, но искам да ги кажа отново, защото те са много важни ... 

Българската асоциация на заведенията и Сдружението на заведенията в България изпратиха писмо до
отговорните институции във връзка с планираното в Закона за държавния бюджет увеличение на ДДС за
нискоалкохолните напитки."Очакваше се така предложеният Проект на Закон за изменение и допълнение на
Закона за държавния бюджет на Република България за 2022 г., да бъде насочен и ориентиран в помощ и подкр... 

Българската асоциация на заведенията и Сдружението на заведенията в България изпратиха писмо до
отговорните институции във връзка с планираното в Закона за държавния бюджет увеличение на ДДС за
нискоалкохолните напитки. "Очакваше се така предложеният Проект на Закон за изменение и допълнение на
Закона за държавния бюджет на Република България за 2022 г., да бъде насочен и ориентиран в помощ и подк... 

Кметът на Варна Иван Портних се срещна с посланика на Япония у нас- Н. Пр. Хироши Нарахира. Това е първо
посещение на дипломата в морския град. Той бе придружаван от г-жа Аои Ямагиши – първи секретар по
политическите въпроси в посолството, съобщават от пресцентъра на Община Варна. По време на срещата кметът
Иван Портних изказа своята благодарност за добрите партньорски отношения с Япония, чрез сът... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 19)

Заглавие: Слави изпълнява заповеди от Москва след удара по Газпром и унижението на Лавров
Дата: 09.06.2022 09:35
Медия: Novinite.bg

Заглавие: Заведенията не искат да плащат и 20% ДДС, и осигуровки над минималните
Дата: 09.06.2022 13:22
Медия: Несебър news

Заглавие: Виж стенограмата от заседанието на кабинета, което напуснаха министрите от ИТН
Дата: 09.06.2022 12:41
Медия: 24 Часа

Заглавие: Ресторантьори: Вдигате ДДС на напитките без да намалявате минималния осигурителен праг
Дата: 09.06.2022 12:42
Медия: DarikNews.bg

Заглавие: БАЗ и СЗБ към държавата: Вдигате ни без мотиви ДДС, но не ни намалявате минималния
осигурителен праг
Дата: 09.06.2022 13:01
Медия: Благоевград 24

Заглавие: Посланикът на Япония с идеи как да привлечем японски туристи
Дата: 09.06.2022 13:21
Медия: Барометър

https://www.novinite.bg/articles/218414/Slavi-izpalnyava-zapovedi-ot-Moskva-sled-udara-po-Gazprom-i-unijenieto-na-Lavrov
http://nessebar-news.com/bulgaria/%D0%B7%D0%B0%D0%B2%D0%B5%D0%B4%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B5-%D0%B8%D1%81%D0%BA%D0%B0%D1%82-%D0%B4%D0%B0-%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%89%D0%B0%D1%82-%D0%B8-20-%D0%B4%D0%B4%D1%81-%D0%B8/
https://www.24chasa.bg/region/article/11774959
http://dariknews.bg/novini/bylgariia/restorantiori-vdigate-dds-na-napitkite-bez-da-namaliavate-minimalniia-osiguritelen-prag-2313375
https://www.blagoevgrad24.bg/novini/Bylgaria/BAZ-i-SZB-kum-durzhavata-Vdigate-ni-bez-motivi-DDS-no-ne-ni-namalyavate-minimalniya-osiguritelen-prag-1282119
http://www.barometar.net/100804/


Нашата икономика е достатъчно крехка, за да си позволи да изпълнява политически задачи КОЙ Е ТОЙ Пламен
Павлов е магистър по икономика, завършил е Университета за национално и световно стопанство със
специалност банков и финансов мениджмънт. Той е председател на Енергиен клъстер Българска газова мрежа,
член е на Управителния съвет на фондация "Васил Левски" и на Управителния съвет на Българска тъ... 

Миналата седмица градът излезе от двумесечната блокадаВ някои части на Шанхай започнаха да се налагат нови
ограничения, като на жителите на обширния квартал Минханг беше наредено да си останат вкъщи за два дни в
опит да се контролират рисковете от предаване на COVID-19. Минханг, в който живеят над 2 млн. души, ще проведе
тестове за нуклеинова киселина на всички жители на 11 юни, а ограниченията щ... 

При голям интерес премина втората от серията експертни бизнес дискусии на Imoti.net, която се проведе на 7 юни
в хотел Graffit Gallery Design Hotel, Варна, По време на работната среща, организирана от сайта обяви за
недвижими имоти, изявени представители от имотния бранш и бизнеса запознаха присъстващите с актуалното
състояние на пазара на недвижими имоти в морската столица и региона, като очертах... 

Това стана при гласуването на поредната анкета, посветена на руския природен газНародното събрание
продължава упорито да се заплита в спорове за енергетиката, въпреки очевидната си неспособност да ги
разреши. Днес беше създадена поредна анкетна комисия, която да се занимава с такива въпроси. Този път беше
удовлетворено искане на ДПС депутатите да проучат свързаните с Русия проекти за газопроводи "... 

Снимка: iStock Политическите сътресения от вчера, не изглеждат да оказват кой знае какво въздействие на
фондовия пазар, в началото на борсовата сесия. След първия час на търговия, индексът на сините чипове SOFIX
се търгува с почти без промяна, спрямо вчерашното си ниво на затваряне, като загуби минималните 0.36 пункта.
Акциите на Телематик се задържаха без съществена промяна – при ниво от 49 лева,... 

Evgeni Kanev Преди месец писах за приликите между 1992 и 2022 година. Тогава правителството падна след
отдръпване на ДПС от него, а сега вървим по същия сценарий чрез дубльора на ДПС. Чакаше се само знак и
самолетът на Лавров е вероятно бил този знак. (Азиатската отмъстителност е пословична и такива прегрешения
на "верноподаниците" не се прощават). Поводът пак е уж Македония, а причината пак е ре... 

Заглавие: Пламен Павлов, председател на Българска газова асоциация: Имаме газ за 100 години напред
Дата: 09.06.2022 11:31
Медия: България днес

Заглавие: Пак локдаун в части от Шанхай заради COVID-19
Дата: 09.06.2022 11:15
Медия: Dnes.bg

Заглавие: Скок на сделките с ваканционни имоти, във Варна с 40%
Дата: 08.06.2022 13:08
Медия: Зарата

Заглавие: Парламентарен абсурд: ПП опита да избере шеф на комисия без мнозинство
Дата: 09.06.2022 12:07
Медия: Сега

Заглавие: Политическите сътресения не оказаха силно въздействие на БФБ
Дата: 09.06.2022 11:30
Медия: Инфосток

Заглавие: Депесарският шут 1992г. и сега
Дата: 09.06.2022 11:12
Медия: Под лупа

Заглавие: СКАНДАЛЪТ В МС: Ето какво си казаха Петков и министрите от ИТН (ТЕКСТ)
Дата: 09.06.2022 11:03
Медия: Телевизия Евроком

https://www.bgdnes.bg/Article/11769030
https://www.dnes.bg/koronavirus/2022/06/09/pak-lokdaun-v-chasti-ot-shanhai-zaradi-covid-19.532845
https://zarata.info/%D1%81%D0%BA%D0%BE%D0%BA-%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D0%B4%D0%B5%D0%BB%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%81-%D0%B2%D0%B0%D0%BA%D0%B0%D0%BD%D1%86%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%BD%D0%B8-%D0%B8%D0%BC%D0%BE%D1%82%D0%B8-%D0%B2/
https://segabg.com/hot/category-economy/parlamentaren-absurd-pp-opita-da-izbere-shef-na-komisiya-bez-mnozinstvo
https://www.infostock.bg/infostock/control/bse/news/108843-politicheskite-satreseniya-ne-okazaha-silno-vazdejstvie-na-bfb
http://burgas-podlupa.com/%D0%B4%D0%B5%D0%BF%D0%B5%D1%81%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D1%88%D1%83%D1%82-1992%D0%B3-%D0%B8-%D1%81%D0%B5%D0%B3%D0%B0
https://eurocom.bg/new/skandalt-v-ms-eto-kakvo-si-kazakha-petkov-i-ministrite-ot-itn-tekst


Министерски съвет публикува в системата си за правна информация стенограмата от заседанието си на 8 юни, на
което министрите от "Има такъв народ" напуснаха залата по време на точката за обсъждане на Проект на
Решение за одобряване проект на Закон за изменение и допълнение на Закона за държавния бюджет на
Република България за 2022 г. "Това е поредният такъв случай, в който нещо се внася задкулисно... 

Шефът на НАП: Ако не плаща дълговете си, "Левски" няма да го има Отстъпката за горивата от 25 ст. на литър
бензин и дизел ще се дават след предоставяне на талона и по номера на колата. Точният механизъм, по който ще
се осъществява антикризисната мярка, ще бъде ясен до дни, съобщи шефът на НАП Румен Спецов в ефира на Би
Ти Ви в сряда. И уточни, че приходната агенция ще има административна и контрол... 

Международна конференция по пътна безопасност, озаглавена "Визия Нула за Балканите", организирана от
Българска браншова асоциация "Пътна безопасност" и Международната пътна федерация, потърси начини за
съвместни действия за подобряване безопасността на движение по пътищата. Широката дискусия, в която
участваха представители на централната и местната власт, както и български и чуждестранни експерти... 

В този имперски вид, в който е тя в момента, тя не е конституционно образувание, тя няма бъдещеИнтервю на
"Свободна Евраопа" със Стефан Попов Военните действия може и да свършат, но войната няма да свърши. Това
каза преподавателят по политическа философия в НБУ Стефан Попов в "Студио България" на Свободна Европа.
Още новини от Украйна Той смята, че имперската същност на Русия е маскирана зад квази... 

Според глобалния индекс на робството 30 000 българи са поробени Продажбата на дялове от търговско
дружество на клошари, а именно бедни, малоимотни хора, без трайна уседналост в дадено населено място, което
се прави с цел избягване и не плащане на данъци, да стане престъпление. Това е една от идеите на прокуратурата
за промени в Наказателния кодекс (НК). Те са общо 47 страници и засягат голяма част... 

Всеки пък, когато Алексий и неговите колеги артилеристи ударят руска цел, имат един човек, на когото да
благодарят: Илон Мъск, най-богатия човек в света. Разположен в гореща зона на фронтовата линия на юг от
стратегическия град Изюм в разкъсваната от войната Източна Украйна, Алексий – отказал да даде фамилията си
от съображения за сигурност – е активен потребител на Starlink – сателитна комуникац... 

Администрацията на Белия дом направи номинации за смяната на своите представители в няколко държави и

Заглавие: С талон и по номера на колата дават отстъпката за горивата
Дата: 09.06.2022 10:31
Медия: 168 часа

Заглавие: Постижим ли е шведският модел за пътна безопасност в България?
Дата: 09.06.2022 10:15
Медия: Радио Видин

Заглавие: Русия е държава-разбойник, военизирана диктатура
Дата: 09.06.2022 10:00
Медия: Факти

Заглавие: Продажбата на фирми на клошари да стане престъпление, иска прокуратурата
Дата: 09.06.2022 09:10
Медия: 24 Часа

Заглавие: Как сателитите на Илон Мъск в небето промениха войната в Украйна на земята
Дата: 09.06.2022 12:38
Медия: Зарата

Заглавие: Белият дом номинира Кенет Мъртън за нов посланик в България
Дата: 09.06.2022 12:09
Медия: Зарата

https://www.168chasa.bg/article/11772248
https://bnr.bg/vidin/post/101658990/postijim-li-e-shvedskiat-model-za-patna-bezopasnost-v-balgaria
https://fakti.bg/mnenia/685629-rusia-e-darjava-razboinik-voenizirana-diktatura
https://www.24chasa.bg/region/article/11770791
https://zarata.info/%D0%BA%D0%B0%D0%BA-%D1%81%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%B8%D0%BB%D0%BE%D0%BD-%D0%BC%D1%8A%D1%81%D0%BA-%D0%B2-%D0%BD%D0%B5%D0%B1%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BF%D1%80/
https://zarata.info/%D0%B1%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%B4%D0%BE%D0%BC-%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%80%D0%B0-%D0%BA%D0%B5%D0%BD%D0%B5%D1%82-%D0%BC%D1%8A%D1%80%D1%82%D1%8A%D0%BD-%D0%B7%D0%B0-%D0%BD%D0%BE/


международни институции. Сред тях е и България, става ясно от публикация на администрацията на
американския президент. Джо Байдън предлага Кенет Мъртън да замести Херо Мустафа, която е начело на
мисията на САЩ у нас от 2019 година. Мустафа беше назначена от президента Доналд Тръмп и дойде у нас, ... 

Това е основната причина марионетките от "Демократична България да са толкова унили през последните
седмици и да са готови на всичко за запазване на това провалено правителствоАлександър Урумов, фейсбук
Смяната на Н.Пр. посланик Херо Мустафа се отличава с два важни детайла: Първо, отказан й е втори мандат.
Второ, отказано й е дори удължаване на мандата с няколко месеца до есента. Това обстоятелств... 

Американският посланик Херо Мустафа замина от България по-рано от очакваната дата 26 септември, когато на
практика изтича мандатът й. Това разкриха хора от дипломатическите кръгове, свързани с посолство на САЩ у нас.
Американските посланици по света са с тригодишен мандат, който би могъл да бъде увеличен с шест месеца. Но
тази възможност нямало да бъде активирана в случая с Херо Мустафа. От Вашинг... 

Часове след новината, че ИТН се оттегля от управляващата коалиция – американският президент Джо Байдън
номинира Кенет Мъртън за нов посланик на САЩ в България. Той трябва да дойде на мястото на Херо Мустафа,
която е в България от 2019 г., съобщи Белият дом. Сега номинацията на Байдън трябва бъде одобрена от Сената.
Кенет Мъртън е член на висшата дипломатическа служба, клас "Кариерен министър". Дос... 

Министърът на регионалното развитие и благоустройството от квотата на "Има такъв народ" Гроздан Караджов
нарече "лъжа" обвиненията на премиера Кирил Петков, че МРРБ е искало 3,9 млрд. допълнително и че ще дава
пари на "крадливи фирми" през обществени поръчки за АПИ. Само ден по-рано лидерът на ИТН Слави Трифонов
обяви, че изтегля министрите си от управлението и разваля коалицията. Караджов съобщи,... 

Онлайн допитване, което стартира в петък, събра над 60 хил. подписа в подкрепа на връщането на хартиената
бюлетина, стана ясно на пресконференция на Инициативния комитет. Издателят Недялко Недялков напомни, че
хората може да се присъединят към подписката до 20 юни. "На 22 юни ще окомплектоваме целия списък в обща
листа и ще го внесем в НС, на председателя Никола Минчев и всички парламентарни груп... 

Не е така лесно, както Кирил Петков си го представя. Приема се законът за КПКОНПИ и хоп Дамаджаната става
шеф. Законите, изготвени от ДБ са два. Бойко Рашков трябва да представи концепция, тя да се приеме от
парламентарните комисии и да влезе в пленарна зала за обсъждане, а после и да се изгласува. Докато стане

Заглавие: Смяната на Херо Мустафа е в резултат от провала на силово наложеното от нея правителство тип
"Франкенщайн"
Дата: 09.06.2022 11:43
Медия: Breaking.bg

Заглавие: Махнаха Херо Мустафа предсрочно. От САЩ я смъмриха за работата й у нас
Дата: 09.06.2022 11:09
Медия: Темида

Заглавие: Семейството се разпадна! Киро бърше крокодилски сълзи, САЩ си прибират Херо Мустафа
Дата: 09.06.2022 11:02
Медия: 7 дни България

Заглавие: Министър Караджов хвърли оставка и проговори за проблемните 3,9 милиарда лева
Дата: 09.06.2022 13:08
Медия: С кафето

Заглавие: Онлайн допитване събра над 60 хил. подписа в подкрепа на връщането на хартиената бюлетина
Дата: 08.06.2022 20:09
Медия: Днес+

Заглавие: Топ журналистка скочи на Киро и компания: Айде, бѐгайте, че ще метем и ще обезпаразитяваме!
Дата: 08.06.2022 18:03
Медия: 7 дни България

https://breaking.bg/mneniya/smyanata-na-hero-mustafa-e-v-rezultat-ot-provala-na-silovo-nalozhenoto-ot-neya-pravitelstvo-tip-frankenshtajn/
https://temida.tv/%D0%BC%D0%B0%D1%85%D0%BD%D0%B0%D1%85%D0%B0-%D1%85%D0%B5%D1%80%D0%BE-%D0%BC%D1%83%D1%81%D1%82%D0%B0%D1%84%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D1%80%D0%BE%D1%87%D0%BD%D0%BE-%D0%BE%D1%82-%D1%81%D0%B0/
https://7dnibulgaria.bg/archives/180767
https://skafeto.com/%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/balgarija/%D0%BA%D0%B0%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B6%D0%BE%D0%B2/175401/
https://dnesplus.bg/bulgaria/onlayn-dopitvane-sabra-nad-60-hil-podpisa-v-podkrepa-na-vrashtaneto-na-hartienata-byuletina_1080761
https://7dnibulgaria.bg/archives/180749


това, всички ще сме забравили к'во беше т'ва ПП "Пълен провал" и кои бяха Кики и Коко... 
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